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1. Godkendelse af referat  Referatet godkendt.  

2. Nyt fra…  Præsentationsrunde. 

 Eleverne  Elevrepræsentanterne har deltaget i 
ungebyrådet. Handlede om præsentation af 
formålet og nogle mærkesager. Eleverne 
ønsker nogle steder at hænge ud. Steder at få 
hjælp, hvis ikke man har det godt.  
 
På elevrådsmødet er vendt ideer vedr. 
udearealer og lektieområder. Der arbejdes 
videre med det.  

 Lærerne  Der bliver holdt faglig klubmøde – temaet er 
trivsel, og der kommer et fællesmøde med 
Viby arrangeret af DLF. Fokus er på 
udfordringer i nutidens folkeskole og har et 
fremadrettet perspektiv. Gadstrup skoles 
tiltag vedr.  
meddelelsesbogen og 5 elevsamtaler i USU 
lærerlektioner for alle elever vil indgå som et 
vidensdelingspunkt.  
 Skolebestyrelsen ønsker, at eleverne høres 
ind i, hvordan tiltaget opleves i 
elevperspektiv. 

 SFO  Der arbejdes med udvikling af struktur, 
organisationen og kvalitet i SFO tiden. En 
proces, der er godt på vej, og som kræver tid. 
Der er ansat to nye medarbejdere.  
Skolebestyrelsen spørger ind til udbyttet af 
temadagen. Det komme med til 
førstkommende møde.  

 Ledelsen  Vi omstrukturerer i ledelsesopgaverne.  

Dato:  20. september 2022 

Sted:  Personalerummet 

Dirigent:  Susse 

Referent:  Lise 

Hvem er til stede: 
Thomas, Lise, Claus, Tanja, Susse, Louise, Kathrine, Peter, Inger, Pernille, 
Maise elevrådsformand.  

Afbud fra: Tommy, Marianne og Camilla 
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Thomas tager over på 4. og 5. årgang i en 
periode. Ledelsen skal til temadag om 
arbejdsvilkår.  

3. Kommunalt budgetforlig 
https://www.roskilde.dk/da-dk/demokrati-og-
indflydelse/fa-indflydelse/horinger-borgermoder-og-
afgorelser/oversigt/horing-af-forslag-til-budget-
2023/?isbudgethearing=true&type=all&area=all&limi
t=9 
 

 Skolebestyrelsesformanden er blevet 
medlem af en Facebook gruppe, hvor 
skolebestyrelser sparrer med hinanden om 
forskellige temaer.  
Der er ikke direkte besparelser på 
skoleområdet i budgetforslaget.  Der tilføres 
ekstra ressourcer til specialområdet. Der 
kigges på en ny model for tildeling af 
midlerne.  Der er sat penge af til udeområder.  
Roskilde kommune har ansøgt om at blive 
frisat på skoleområdet.  
Skolebestyrelsen ønsker at komme med 
høringssvar vedr.  
Manglende indvendig vedligeholdelse og 
ældre, uens og utidssvarende møbler/interiør 
– det æstetiske undervisningsmiljø 
Manglende vedligeholdelse af 
legepladsområder 
Ubalance mellem almen og specialområdet 
og et efterslæb her – Der er stigende 
udfordringer med stigende andel af 
specialelever  
De tildelte midler rækker ikke – der er 
budgetteret med underskud.  
 
 
Pejlemærker for skole-børneområdet jf. 
sagsfremstilling a. 7. juni 2022 
 
 
  
 

4. Kommunal handleplan for vikardækning 
- Det videre arbejde på Gadstrup 
- Se bilag 

 Orientering Handleplanen indeholder tre 
overordnede temaer.  
Organisationsniveau, kommunikation og 
kvalitet 
Lærerne skal lave ugeplaner, og der arbejdes 
med at lave klare oversigter over, hvad 
klassen kan arbejde med, hvis læreren har 
været syg og forhindret il at lave ugeplaner. 
Ved planlagt fravær skal der laves vikarplan.  



 Gadstrup Skole  

Skolebestyrelsesmøde 
 

 
Ved kollegavikardækning tænkes ind i at 
bruge underviserens kompetencer. Der 
tænkes i kontinuitet for vikaren og eleverne.  
Skolebestyrelsen har fokus på, at der er 
kvalitet i undervisningen og spørger, om der 
via elevrådet kan undersøges,   
hvilke oplevelser eleverne har af online 
undervisning og hjemmearbejde ind i 
undervisningen under Corona.   
 

5. Temamøde november ”forældresamarbejde”  Skolebestyrelsen har lavet oplæg i 0. 
klasserne.  
Ideen er at konvertere mødet i november til 
et længere møde med henblik på, om 
skolebestyrelsen kan udarbejde 
anbefalinger/lave tiltag i forbindelse med 
diverse holdningsspørgsmål i 
forældregrupperne som fx børnefødselsdage, 
legegrupper, fællessarrangementer osv. Der 
tænkers i oplæg til skolebestyrelsen i forhold 
til hvilke behov forældre har anno 2022 og 
efterfølgende workshop og revidering af 
principper.  
Mødet starter kl. 17.00. og slutter 20.30. 

6. Skolens fysiske rammer  Vil blive inkluderet i høringssvaret til 
budgettet.  
Fra forvaltningen er der afsat 400.000 kr. til 
færdiggørelse af parkeringsområdet.  
Elevrådet er medinddraget i, hvad der kan 
være behov for/er realistisk.  
Deres ønsker om siddeområder, hængekøjer 
og legeredskaber kan realiseres. Sættes i 
gang her i efteråret.  
Der er kommer flere riste i afløbsrenderne.   
Vi afventer udmeldinger vedr. 
energibesparelser på skoleområdet.  

7. Principper (gennemgang og prioritering) Tages op efter temamødet i november 

 8. Evt.  Den gamle  
Klub er sat i stand for at kunne bruges til 
Ukrainske flygtninge.  
Der er p.t. ikke flyttet nogen til vores 
skoledistrikt.  

 


